
Diemen, 12 september 2022

Betreft: wachttijden Sociaal Domein en gevolgen energiecrisis en inflatie

Aan het college van burgemeester en wethouders van Diemen (via tussenkomst van de griffie),

Geacht college,

Tijdens de themabijeenkomst over het Sociaal Domein op 6 september j.l. is onder andere gesproken over de 
wachttijden bij de aanvragen en indiceringen van voorzieningen zoals trapliften, invalidenparkeer-
vergunningen e.a. en de achterstand in het wegwerken van die wachtrijen. 

Tevens bevreemdde het ons dat er weinig duidelijk is over de gevolgen van de extreme stijging van de kosten 
van levensonderhoud voor onze inwoners en voor de gemeentelijke organisatie. Wij worden ook benaderd met 
de vraag waarom de aanvullende energietoeslag nog niet is uitgekeerd. Het lijkt alsof de gemeente niet of 
nauwelijks is voorbereid op de tsunami van financiële ellende die er aankomt in de komende maanden en 
mogelijk jaren, terwijl hiervoor wel bijna dagelijks in het nieuws wordt gewaarschuwd.

Een en ander is aanleiding voor onze fractie om u de volgende vragen te stellen.

1. Kunt u ons inzicht geven in de bestaande wachttijden bij aanvragen WMO, Jeugdzorg, Participatiewet 
en Armoederegelingen in de gemeente Diemen?

2. Op welke wijze kunnen aanvraagprocedures efficiënter worden ingericht en worden bekort zodat 
wachttijden korter worden en er eerder beslist kan worden op een aanvraag?

3. Wilt u met de raad het debat aangaan over de gewenste wachttijd bij het aanvragen van deze 
uitkeringen en voorzieningen?

4. Indien de wachtlijsten het gevolg zijn van personele tekorten wilt u dan aan de raad voorstellen doen 
om die weg te werken?

5. Bent u met ons van mening dat er in Diemen geen huishoudens afgesloten mogen worden van gas en 
licht en geen woningen ontruimd mogen worden als gevolg van de huidige ontwikkelingen?

6. Wilt u met de raad de instelling van een gemeentelijk Noodfonds bespreken?
7. Welke andere maatregelen gaat u treffen om te voorkomen dat inwoners van Diemen tussen wal en 

schip vallen?

Met dank voor uw beantwoording en met vriendelijke groet,

Namens de gemeenteraadsfractie van de Ouderenpartij Diemen,

Evert den Heijer

Peter Prins


